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Siden sidst 6.sept. blev der afholdt afdelingsmøde i festsalen med et stort fremmøde og mange gode og ivrige 

diskussioner, efterfulgt af højt smørrebrød fra Hou-slagteren. Brugsen havde doneret øl og vand. 

 

 

 

Bestyrelsen har ved dette første bestyrelsesmøde konstitueret sig. 

Morten blev enstemmigt valgt til formand. 

 

Det blev fulgt op på afdelingsmødets beslutninger og talt om div. prioriteringer. 

Bl.a. vedr.: 

 -Ønsket om asfaltering af adgangsvejen til nr.69 og de bagvedliggende grunde. 

 -Afslutningen af sagen vedr. de larmende råger. 

 -Vejledning til individuel bestilling af afhentning af storskrald. 

 -Velkomst af nye beboere. 

 

-Det er vigtigt at alle kender Afd.20´s ordensreglement. 

 Ordensreglementet bør/skal derfor følge med lejekontrakterne, så nye beboere er kendt med regler  

 og bestemmelser, som er godkendt på et tidligere afdelingsmøde. 

 

 

  

Diverse: Når en beboer bruger fællesrum og -arealer er det vigtigt af vedkommende rydder op efter sig, og ikke 

efterlade personlige ting. Vi er mange om brugen, så det skal være et rengjort og ryddeligt rum man 

overtager fra en tidligere bruger. 

 

Vi håber, vi kan få arrangeret nogle fællesaktiviteter -som børnefamilierne også har lyst til at 

deltage i. Nu, hvor vi har fået flere unge mennesker i bestyrelsen, er mulighederne nok inden for 

rækkevidde. Men kom gerne med idéer!! 

  

 Der vil blive afholdt bestyrelsesmøde ca.1 gang i kvartalet. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Venlige hilsner fra Bestyrelsen 


